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PROTOKÓŁ NR 20/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.16.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  20/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 4 maja 2015r.  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

4. Tematy: 

4.1. Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu w sprawie zmiany technologii wykonania 

fundamentów pod szklarnie w ramach zadania „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole 

Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz akceptacji umów na podwykonawstwo 

przedłożonych przez wykonawcę zadania firmę VENLO Spółka z o.o. z siedzibą Bolechowice – 

zajęcie stanowiska. 

 

5. Sprawy różne. 

6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha 

Marjańskiego, członka Zarządu pana Lotfi Mansoura, panią Skarbnik.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 7:30. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku? Nie widzę.  

Kto jest za przyjęciem dzisiejszego porządku posiedzenia? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszone zostały pani Mirosława Ziemecka Kierownik Biura 

ds. Rozwoju Powiatu i pani Mirosława Sobczak inspektor ds. zamówień publicznych i inwestycji. 

 

 

Ad 4.1. Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu w sprawie zmiany technologii 

wykonania fundamentów pod szklarnie w ramach zadania „Budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz akceptacji 

umów na podwykonawstwo przedłożonych przez wykonawcę zadania firmę VENLO 

Spółka z o.o. z siedzibą Bolechowice – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju 

Powiatu w sprawie zmiany technologii wykonania fundamentów pod szklarnie w ramach zadania 

„Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz 

akceptacji umów na podwykonawstwo przedłożonych przez wykonawcę zadania firmę VENLO 

Spółka z o.o. z siedzibą Bolechowice. 

Proszę o przedstawienie tematu panią Mirosławę Ziemecką Kierownika Biura ds. Rozwoju 

Powiatu. 

 

Pani Mirosława Ziemecka Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu – temat omówi pani 

Mirosława Sobczak. 

 

Pani Mirosława Sobczak inspektor ds. zamówień publicznych i inwestycji – Wykonawca 

zadania „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” 

tj. firma VENLO Spółka z o.o. z siedzibą Bolechowice przedłożył cztery umowy, które zawarł  

z podwykonawcami na roboty budowlane i jedną umowę podwykonawcy z dalszym 

podwykonawcą na roboty instalacyjno – elektryczne. Treść umów o podwykonawstwo jest zgodna 

z zapisami umowy zawartej pomiędzy powiatem i wykonawcą, za wyjątkiem braku 

harmonogramów rzeczowo – finansowych, które powinny być załączone do umów na 

podwykonawstwo. Należy zobowiązać wykonawcę do ich dostarczenia, ponieważ z tych 

harmonogramów wynikają m.in. terminy płatności. 

Wykonawca zadania „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim” tj. firma VENLO Spółka z o.o. z siedzibą Bolechowice wystąpił o wyrażenie zgody na 

zmianę technologii wykonania fundamentów pod szklarnię w ramach prowadzonej inwestycji. 

Projektant projektu budowlanego branży konstrukcyjnej obiektu pan Józef Strzelecki wyraził zgodę 

na wprowadzenie proponowanych rozwiązań konstrukcyjno – materiałowych przez wykonawcę, 

oświadczając, że zmiany wprowadzone mają charakter nieistotny w rozumieniu Prawa 

budowlanego. Jednocześnie, pan Jakub Kaczorowski reprezentujący Pracownię Architektoniczną, 

której powiat zlecił wykonanie projektu złożył pismo o wyrażeniu zgody na wprowadzenie 

proponowanych rozwiązań konstrukcyjno – materiałowych przez wykonawcę, oświadczając, że 

zmiany wprowadzone mają charakter nieistotny w rozumieniu Prawa budowlanego.  

Na proponowane przez firmę VENLO Sp. z o.o. zmiany wyraził również zgodę inspektor nadzoru 

inwestorskiego. 

 

Pani Mirosława Ziemecka – po wyrażeniu przez Zarząd Powiatu zgody na zmianę technologii 

wykonania fundamentów pod szklarnię wystąpię do Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu  

o akceptację. Dopiero po zaakceptowaniu przez Urząd Marszałkowski proponowanych zmian w tej  

inwestycji będzie możliwość rozpoczęcia realizacji zadania. 
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Pan Wojciech Marjański – jak długo będziemy czekać na odpowiedź Urzędu Marszałkowskiego? 

Czy informowała pani Urząd Marszałkowski o ewentualnych zmianach konstrukcyjno – 

materiałowych? 

 

Pani Mirosława Ziemecka – na odpowiedź Urzędu Marszałkowskiego będziemy czekać ok. 

dwóch tygodni minimum. Telefonicznie rozmawiałam w tej sprawie z przedstawicielem Urzędu 

Marszałkowskiego i uzgodniłam sposób załatwienia sprawy. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy w chwili obecnej zmiana technologii wykonania fundamentów pod 

szklarnie nie stoi w sprzeczności z przepisami ustawy Prawo zamówień publicznych? 

 

Pani Mirosława Sobczak – nie. Wartość inwestycji nie zmienia się. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na zmianę 

technologii wykonania fundamentów pod szklarnie w ramach zadania „Budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz zaakceptować umowy 

na podwykonawstwo przedłożone przez wykonawcę zadania firmę VENLO Spółka z o.o. z siedzibą 

Bolechowice i zobowiązać wykonawcę do dostarczenia harmonogramów rzeczowo – finansowych 

do zawartych umów. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na zmianę technologii wykonania fundamentów pod szklarnie  

w ramach zadania „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim” oraz zaakceptował umowy na podwykonawstwo przedłożone przez wykonawcę zadania 

firmę VENLO Spółka z o.o. z siedzibą Bolechowice i zobowiązał wykonawcę do dostarczenia 

harmonogramów rzeczowo – finansowych do zawartych umów. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 30 kwietnia 2015r. znak: Rz.272.2.2.2015  

w sprawie zmiany technologii wykonania fundamentów pod szklarnie w ramach zadania „Budowa 

Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz akceptacji 

umów na podwykonawstwo przedłożonych przez wykonawcę zadania firmę VENLO Spółka z o.o. 

z siedzibą Bolechowice, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych. Spraw różnych nie ma. 
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Ad. 6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  

 

 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 7:45. 

 

 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


